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Spørgsmål nr. 81 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren redegøre for, om regeringen vil afskaffe den ef-

terfølgende genudlevering ved konfiskation af soundbokse?” 

 

Svar: 

 

Ved besvarelse af 21. oktober 2020 af spørgsmål nr. S 73 har jeg redegjort 

for min holdning til spørgsmålet om genudlevering af musikanlæg. Det 

fremgår bl.a. heraf, at jeg ikke mener, at det generelt kan siges at stride mod 

retsfølelsen, når et musikanlæg genudleveres, idet det samtidig er vigtigt for 

mig at understrege, at politiet også kan udstede bødeforelæg for larm og høj 

musik. Således er det heller ikke min opfattelse, at reglerne herom skal æn-

dres. 

 

For så vidt angår politiets eksisterende muligheder for at gribe ind over for 

bl.a. brugen af højtalere og musikanlæg, når benyttelsen er til væsentlig 

ulempe for de omkringboende eller forbipasserende, kan jeg i øvrigt henvise 

til besvarelsen af 21. oktober 2020 af spørgsmål nr. S 73 samt besvarelse af 

20. august 2020 af spørgsmål nr. 1594 (Alm. del) fra Folketingets Retsud-

valg. 
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